
UCHWAŁA NR XXII/242/20 
RADY MIEJSKIEJ W CZERWIONCE-LESZCZYNACH 

z dnia 31 lipca 2020 r. 

w sprawie przyjęcia kolejnego oświadczenia zawierającego stanowisko dotyczące koncepcji przebiegu 
korytarzy kolejowych przedstawionych w Strategicznym Studium Komunikacyjnym CPK 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz.U. 
z 2020 r. poz. 713) w związku z § 21 ust. 2 pkt 1 Statutu Gminy i Miasta Czerwionka-Leszczyny stanowiącego 
załącznik do Uchwały Nr XI/58/2003 Rady Miejskiej w Czerwionce-Leszczynach z dnia 27 września 2003 r. 
w sprawie przyjęcia Statutu Gminy i Miasta Czerwionka-Leszczyny (t.j. Dz. Urz. Woj. Śl. z 2019 r. poz. 2186), 

Rada Miejska w Czerwionce-Leszczynach uchwala, co następuje: 

§ 1.  

Przyjąć kolejne oświadczenie zawierające stanowisko dotyczące koncepcji przebiegu korytarzy kolejowych 
przedstawionych w Strategicznym Studium Komunikacyjnym CPK. 

§ 2.  

Treść oświadczenia stanowi załącznik do uchwały. 

§ 3.  

Uchwałę przekazać Pełnomocnikowi Rządu ds. Centralnego Portu Komunikacyjnego. 

§ 4.  

Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Gminy i Miasta Czerwionka-Leszczyny. 

§ 5.  

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

  
 

Przewodniczący Rady 
Miejskiej 

 
 

Bernard Strzoda 
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OŚWIADCZENIE

W związku z kolejnym etapem konsultacji prowadzonych na poziomie subregionalnym, dotyczących

koncepcji przebiegu korytarzy kolejowych przedstawionych w Strategicznym Studium Lokalizacyjnym CPK,

Rada Miejska w Czerwionce-Leszczynach podtrzymuje stanowisko zawarte w uchwale Nr XVII/198/20 z

dnia 28 lutego 2020 roku w sprawie przyjęcie oświadczenia zawierającego stanowisko dotyczące koncepcji

przebiegu korytarzy kolejowych przedstawionych w Strategicznym Studium Komunikacyjnym CPK,

w związku z nieuwzględnieniem uwag zawartych w ww. oświadczeniu.

Jednocześnie zauważa się, że nowa propozycja przebiegu korytarzy kolejowych jeszcze bardziej ingeruje

w tereny cenne przyrodniczo i kulturowo, w tym nieuwzględnienie zachowania obiektów zabytkowych.

Rada Miejska popiera akcje organizowane przez Sołtysów, sprzeciwiające się propozycją Centralnego Portu

Komunikacyjnego.

Oczekujemy rzetelnych konsultacji społecznych skierowanych do obywateli.
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